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 Interpelacja 

                  

W sprawie nowej siedziby Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności. 

Zwracam się z interpelacją w sprawie nowej siedziby Powiatowego Zespołu do Spraw 

Orzekania o Niepełnosprawności. Zlokalizowanie siedziby Powiatowego Zespołu tak daleko 

od centrum Miasta jeszcze w obecnej sytuacji paraliżu komunikacyjnego jest rozwiązaniem 

dalece nieprzyjaznym osobom niepełnosprawnym. Same zapewnienie, że w perspektywie 

czasu także dojeżdżający na Kucelin tramwaj MPK będzie składem niskopodłogowym (po 

planowanej modernizacji tego odcinka linii) nie daje możliwości dotarcia tam tramwajem, 

osobom niepełnosprawnym. Takiej możliwości nie będzie jeszcze przed co najmniej kilka lat. 

Również dojście chodnikiem, który jest w złym stanie, do budynku siedziby Zespołu dla osób 

niepełnosprawnych nie potrwa 3 minuty tylko znacznie, znacznie dłużej.    

Z komunikatu dotyczącego nowej siedziby Powiatowego Zespołu można wysnuć tezę, 

że podstawową przesłaną tej lokalizacji jest zapewnienie powierzchni do zorganizowania 

obszernej składnicy akt. Dlatego proszę o odpowiedz na poniższe pytania: 

 

1. Czy bliżej centrum nie można było wygospodarować lokalizacji spełniającej 

wymogi dla pomieszczeń do obsługi osób z niepełnosprawnościami, w tym m.in. 

pomieszczenia i budynek dostosowany do potrzeb takich osób, odrębne gabinety dla 

lekarzy orzeczników i zespołów orzekających? 

2. Co władze miasta uczynią w najbliższej przyszłości, aby poprawić skomunikowanie 

osób niepełnosprawnych z nową siedzibą Zespołu?  

3. Czy planowany jest remont ciągu pieszego prowadzącego do nowej siedziby? 

4. Kiedy osoby niepełnosprawne będą mogły dojechać niskopodłogowym tramwajem 

do nowej siedziby?  

 

          z poważaniem  

        

 

 


